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MØTEPROTOKOLL 
KOMMUNESTYRET 

 
 

Møtedato: 12.02.2018 
Møtestad: Heradshuset, Dale 
Møtetid: 11:00 - 16:50 
 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Heidi Rongved AP Medlem 

Anne Christin Eide AP Medlem 

Anders Jin Risnes AP Medlem 

Magne Hestad AP Medlem 

Brita Hesjedal Lunde AP Medlem 

Jan Hansen AP Medlem 

Bjørn Øivind Krogsrud AP Medlem 

Sigmund Simmenes SP Varaordførar 

Hege Eide Vik SP Medlem 

Jarle Audestad SP Medlem 

Line Eide Vik SP Medlem 

Kjartan Haugsnes SV Medlem 

Evelyn Boge SV Medlem 

Line Kydland SV Medlem 

Arne Normann KRF Medlem 

Jan Erik Bernes Roe KRF Medlem 

Anneli Vatle Lilletvedt H Medlem 

Bjørn Roald H Medlem 

Boris Groth FRP Medlem 

Tom Charles Johnsen MDG Medlem 

  
  

Varamedlemmer Parti Rolle 

Olav Stamnes Bjørnberg AP Varamedlem 

  
 

Forfall Parti Møtande varamedlem 

Eirik Haga AP Olav Stamnes Bjørnberg 
 

 
 
Andre møtande: 
Konst. rådmann Åse Elin Myking 
Kommunalsjef oppvekst Ann Kristin Bolstad 
Einingsleiar Samfunnsutviklilng Willy Andre Gjesdal 
Trine Pettersen Grønbech 
Politisk sekretær Sølvi Legård 
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Saksliste 
 
SAKSNR TITTEL 

 
01/2018 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

02/2018 GODKJENNING AV MØTEBOK 

03/2018 DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 

04/2018 REFERATSAKER OG MELDINGAR 

05/2018 SKJENKELØYVE BKK KURSSENTER - ENDRING AV STYRAR 

06/2018 TILDELING AV MIDLAR FRÅ VAKSDAL LANDBRUKSFOND 2017 

07/2018 LOKAL FORSKRIFT FOR REGULERING AV VANNSKUTERKØYRING 

08/2018 SVAR TIL HØYRING, PLANPROGRAM FOR KOMMUNEPLANEN TIL VOSS HERAD 

09/2018 KLAGE PÅ VEDTAK OM PÅLEGG FOR FJERNING AV FARTØY PÅ STAMNES 

10/2018 TILDELING AV VIGSELSRETT TIL ANDRE ENN ORDFØRAR OG VARAORDFØRAR 

11/2018 VAL AV ÅRSMØTEREPRESENTANT TIL VEST BRANN- OG REDNINGSREGION 
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01/2018: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
 
Kommunestyret  12.02.2018 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
KOM - sak 01/2018 Vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vart godkjent. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
02/2018: GODKJENNING AV MØTEBOK 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Møteboka vert godkjent slik ho ligg føre. 
 
 
Kommunestyret  12.02.2018 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
KOM - sak 02/2018 Vedtak: 
 
Møteboka vert godkjent slik ho ligg føre. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
03/2018: DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 
 

 Repetisjon/opplæring i bruk av møteportal (i starten av møtet) 

 Ny barne- og ungdomsskule på Dale – nærare presentasjon av bygget, inne- og uteområdet 
v/Rambøll 

 Fast orientering frå rådmann og ordførar 
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Kommunestyret  12.02.2018 
 
Behandling: 

 Ny barne- og ungdomsskule på Dale – nærare presentasjon av bygget, inne- og uteområdet 
Orientering ved: 
- Einingsleiar Samfunnsutvikling og kommunalsjef Oppvekst 
- Rambøll v/Torill Tveberg og Thomas Joe Evetts 
 

 Bruk av Møteportalen 
Evelyn Boge ba om at oversyn over utval og nemnder blir lagt inn i Møteportalen 
 

 Fast orientering frå rådmann og ordførar 
Rådmannen si orientering vert lagt inn i Møteportalen 
 
Ordførar: 
- Arbeidet i heidersnemnda 
- Nedlegging av Ulvsnesøy 
- Nye takstsonar for bussruter i Hordaland 
- Ombygging av politisk del i heradshuset 
- Vigsling i Vaksdal kommune 
- Overtaking og vidare drift av BKK sitt kurssenter 
- Etablering av datasenter i Vaksdal kommune 
 

 Orientering frå ombodsutvalet v/leiar Evelyn Boge 
 
KOM - sak 03/2018 Vedtak: 
 
Saka vert tatt til orientering. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
04/2018: REFERATSAKER OG MELDINGAR 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. 
 
 
Kommunestyret  12.02.2018 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
KOM - sak 04/2018 Vedtak: 
 
Referatsakene vart tatt til orientering 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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05/2018: SKJENKELØYVE BKK KURSSENTER - ENDRING AV STYRAR 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Vaksdal kommunestyre godkjenner ny styrar for gjeldande skjenkeløyve for BKK AS for kurssenteret 
på Dale. Åse Hauge vert ny styrar. Det vert gitt fritak for stedfortredar ettersom BKK skal avvikle 
drifta ved kurssenteret innan kort tid. 
 
 
Kommunestyret  12.02.2018 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
KOM - sak 05/2018 Vedtak: 
 
Vaksdal kommunestyre godkjenner ny styrar for gjeldande skjenkeløyve for BKK AS for kurssenteret 
på Dale. Åse Hauge vert ny styrar. Det vert gitt fritak for stedfortredar ettersom BKK skal avvikle 
drifta ved kurssenteret innan kort tid. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
06/2018: TILDELING AV MIDLAR FRÅ VAKSDAL LANDBRUKSFOND 2017 
 

Styret i Vaksdal landbruksfond sitt framlegg til vedtak: 
 
Med heimel i §§ 2 og 5 i vedtektene for Vaksdal landbruksfond, vert det løyvd følgjande tilskot frå 
fondet i 2017: 
 

 Inntil kr. 7 500,- i tilskot til landbruksfest i regi av faglaga i landbruket i Vaksdal kommune, 
v/ Kristine Sæterdal. Tilskotet utgjer 15 % av dokumenterte kostnadar. 

 Inntil kr. 34 840,- i tilskot til kjøp av vedmaskin i regi av tre gardbrukarar i Eksingedalen,  
v/ Leif Kåre Ekse. Tilskotet utgjer 26 % av budsjetterte/dokumenterte kostnadar.  

 Inntil kr. 7 312,- i tilskot til kjøp av ny rotorharv i regi av Eidslandet Maskinring, v/ Jahn Olav 
Nordheim. Tilskotet utgjer 30 % av dokumenterte kostnadar.   

 
Administrasjonen i Vaksdal kommune gjennomfører utbetaling av tilskota i tråd med vedtaket. 
 
 
Formannskap/plan- og økonomiutvalet  29.01.2018 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
FPØ - sak 11/2018 Tilråding: 
 
Med heimel i §§ 2 og 5 i vedtektene for Vaksdal landbruksfond, vert det løyvd følgjande tilskot frå 
fondet i 2017: 
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 Inntil kr. 7 500,- i tilskot til landbruksfest i regi av faglaga i landbruket i Vaksdal kommune, 
v/ Kristine Sæterdal. Tilskotet utgjer 15 % av dokumenterte kostnadar. 

 Inntil kr. 34 840,- i tilskot til kjøp av vedmaskin i regi av tre gardbrukarar i Eksingedalen,  
v/ Leif Kåre Ekse. Tilskotet utgjer 26 % av budsjetterte/dokumenterte kostnadar.  

 Inntil kr. 7 312,- i tilskot til kjøp av ny rotorharv i regi av Eidslandet Maskinring, v/ Jahn Olav 
Nordheim. Tilskotet utgjer 30 % av dokumenterte kostnadar.   

 
Administrasjonen i Vaksdal kommune gjennomfører utbetaling av tilskota i tråd med vedtaket. 
 
 
Kommunestyret  12.02.2018 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
KOM - sak 06/2018 Vedtak: 
 
Med heimel i §§ 2 og 5 i vedtektene for Vaksdal landbruksfond, vert det løyvd følgjande tilskot frå 
fondet i 2017: 
 

 Inntil kr. 7 500,- i tilskot til landbruksfest i regi av faglaga i landbruket i Vaksdal kommune, 
v/ Kristine Sæterdal. Tilskotet utgjer 15 % av dokumenterte kostnadar. 

 Inntil kr. 34 840,- i tilskot til kjøp av vedmaskin i regi av tre gardbrukarar i Eksingedalen,  
v/ Leif Kåre Ekse. Tilskotet utgjer 26 % av budsjetterte/dokumenterte kostnadar.  

 Inntil kr. 7 312,- i tilskot til kjøp av ny rotorharv i regi av Eidslandet Maskinring, v/ Jahn Olav 
Nordheim. Tilskotet utgjer 30 % av dokumenterte kostnadar.   

 
Administrasjonen i Vaksdal kommune gjennomfører utbetaling av tilskota i tråd med vedtaket. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
07/2018: LOKAL FORSKRIFT FOR REGULERING AV VANNSKUTERKØYRING 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
 
 

 
 

 
Formannskap/plan- og økonomiutvalet  29.01.2018 
 
Behandling: 
Framlegg til vedtak frå Sigmund Simmenes: 
Arbeidet med lokal forskrift for å regulere vannskuterkjøring vert utsett til retningslinjene for lokal 
styring er klarlagt. 
 
Framlegget samrøystes vedteke. 
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FPØ - sak 06/2018 Tilråding: 
 
Arbeidet med lokal forskrift for å regulere vannskuterkjøring vert utsett til retningslinjene for lokal 
styring er klarlagt. 
 
 
Kommunestyret  12.02.2018 
 
Behandling: 
Framlegg frå Boris Groth, FRP: 
Med bakgrunn i saksutgreiinga, samt Kystverkets klare anbefaling til kommunane om å beholde like 
regler for småbåter og vannscootere framover(som m.a. er basert på erfaringar frå sist sommer), 
fremmar Vaksdal FrP slikt forslag: 
Vedtak i kommunestyre sak 52/2017 Om forslag til regulering av vannscooterkjøring i Vaksdal 
kommune vert oppheva, og arbeidet med ei slik lokal forskrift vert lagt bort og avslutta. 
 
Framlegg frå Kjartan Haugsnes, SV: 
Administrasjonen kjem fram med forslag til løysing av tinging frå kommunestyret til neste møte og i 
høve kystverket sin vegleiar. 
 
Røysting: 
Det vart først røysta over formannskapet si tilråding  som fekk 2 røyster (Jarle Audestad og Sigmund 
Simmenes (SP)) og fall. 
Framlegget frå Boris Groth fekk 3 røyster (FRP og H) og fall. 
Framlegget frå Kjartan Haugsnes fekk 16 røyster (AP, KRF, Hege Eide Vik og Line Eide Vik (SP), SV, 
MDG) og vart vedteke. 
 
KOM - sak 07/2018 Vedtak: 
 
Administrasjonen kjem fram med forslag til løysing av tinging frå kommunestyret til neste møte og i 
høve kystverket sin vegleiar. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
08/2018: SVAR TIL HØYRING, PLANPROGRAM FOR KOMMUNEPLANEN TIL VOSS HERAD 
 
Rådmannen sitt framlegg til høyringsfråsegn: 
 
Vaksdal kommune ynskjer Voss og Granvin kommunar til lukke med å byggje den nye kommunen og 
ser fram til eit godt samarbeid til felles beste. Planprogrammet omtalar mellom anna folketalsvekst i 
regionen som ei utfordring for den nye kommunen, og med ny veg/bane Voss-Arna som middel for å 
oppnå dette. Både Voss/Granvin og Vaksdal er del av same bu- og arbeidsmarknad i Bergensregionen 
og har potensiale for vekst og utvikling i planperioden. 
 
Særleg viktig i komande planperiode vert ny veg/bane Arna-Voss, og Vaksdal ynskjer å samarbeide 
om felles innsats som pådrivarar for oppstart av statleg kommunedelplan for Stanghelle-Voss så snart 
som mogleg. Det er svært viktig både for Voss og Vaksdal å få ei avklaring for trasè og tidshorisont for 
utbygging av ny E16 og dobbeltspor vidare frå Stanghelle til Voss. Vaksdal kommune ynskjer å ha 
denne felles pådrivarintensjonen i eigen kommuneplan (som er under rullering), og oppmodar Voss 
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herad om å gjere det same. 
 
Arealplanmessig har me mange felles interesser, også langs den felles grensa mellom kommunane 
våre. Vaksdal kommune har nyleg gjennomført eit mogelegstudie for reiselivsutvikling i Bergsdalen. 
Med nærleik til Bergen har området ein særskilt attraktivitet, og Rødland-Holeberg-Hamlagrøosen 
peikar seg ut som eit område der felles utvikling kan vera aktuelt. 
 
Klimatilpassing og beredskap er eit anna felles tema. Flaumsikring og val av løysingar for framtidig 
regulering av Vossovassdraget har stor betydning, også for Vaksdal kommune. Bolstadfjorden er 
trong,  og særleg Straume og nedre Bolstadstraumen med områda Sanden, Stamnesfet og Leiren er 
sårbare og høgt skadepotensialet med auka vassføring. Ved flaumen i 2014 vart også Fv 569 stengt 
ved Dalseid, og områda Grunkavågen/Dalseid overfløymd, og fleire naust langs fjorden forsvann. I 
Bolstad- og Veafjorden er det også mange kulturminne særleg knytt til sjø, og som kan forringast ved 
framtidig høgare vasstand knytt til flaumar. Vaksdal vil peike på behovet for samarbeid om løysingar 
for Vossovassdraget som ivaretar samfunnstryggleik og beredskap i begge kommunar. 
 
 

 
Kommunestyret  12.02.2018 
 
Behandling: 
Framlegg frå Kjartan Haugsnes, SV: 
Tillegg til siste avsnitt: 
Vaksdal kommune meiner at framtidig flaumsikring av Vossovassdraget ikkje skal gjerast gjennom 
utbygging av kraftverk eller overføringstunnelar i freda vassdrag eller i vassdrag med anadrom fisk. 
 
Røysting: 
Framlegget frå rådmannen og Kjartan Haugsnes sitt framlegg vart sett opp mot kvarandre - Kjartan 
Haugsnes sitt framlegg fekk 4 røyster (SV, MDG) og fall. 
 
 
Kommunestyret ba ordføraren leggja fram sak om kven som skal representera Vaksdal kommune i 
sak om flaumsikring av Vossovassdraget. 
 
KOM - sak 08/2018 Vedtak: 
 
Vaksdal kommune ynskjer Voss og Granvin kommunar til lukke med å byggje den nye kommunen og 
ser fram til eit godt samarbeid til felles beste. Planprogrammet omtalar mellom anna folketalsvekst i 
regionen som ei utfordring for den nye kommunen, og med ny veg/bane Voss-Arna som middel for å 
oppnå dette. Både Voss/Granvin og Vaksdal er del av same bu- og arbeidsmarknad i Bergensregionen 
og har potensiale for vekst og utvikling i planperioden. 
 
Særleg viktig i komande planperiode vert ny veg/bane Arna-Voss, og Vaksdal ynskjer å samarbeide 
om felles innsats som pådrivarar for oppstart av statleg kommunedelplan for Stanghelle-Voss så snart 
som mogleg. Det er svært viktig både for Voss og Vaksdal å få ei avklaring for trasè og tidshorisont for 
utbygging av ny E16 og dobbeltspor vidare frå Stanghelle til Voss. Vaksdal kommune ynskjer å ha 
denne felles pådrivarintensjonen i eigen kommuneplan (som er under rullering), og oppmodar Voss 
herad om å gjere det same. 
 
Arealplanmessig har me mange felles interesser, også langs den felles grensa mellom kommunane 
våre. Vaksdal kommune har nyleg gjennomført eit mogelegstudie for reiselivsutvikling i Bergsdalen. 
Med nærleik til Bergen har området ein særskilt attraktivitet, og Rødland-Holeberg-Hamlagrøosen 
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peikar seg ut som eit område der felles utvikling kan vera aktuelt. 
 
Klimatilpassing og beredskap er eit anna felles tema. Flaumsikring og val av løysingar for framtidig 
regulering av Vossovassdraget har stor betydning, også for Vaksdal kommune. Bolstadfjorden er 
trong,  og særleg Straume og nedre Bolstadstraumen med områda Sanden, Stamnesfet og Leiren er 
sårbare og høgt skadepotensialet med auka vassføring. Ved flaumen i 2014 vart også Fv 569 stengt 
ved Dalseid, og områda Grunkavågen/Dalseid overfløymd, og fleire naust langs fjorden forsvann. I 
Bolstad- og Veafjorden er det også mange kulturminne særleg knytt til sjø, og som kan forringast ved 
framtidig høgare vasstand knytt til flaumar. Vaksdal vil peike på behovet for samarbeid om løysingar 
for Vossovassdraget som ivaretar samfunnstryggleik og beredskap i begge kommunar. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
09/2018: KLAGE PÅ VEDTAK OM PÅLEGG FOR FJERNING AV FARTØY PÅ STAMNES 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
1. Klage av 29. desember 2017 frå Bjarne Olav Eidnes vert ikkje tatt til følgje. 

 
2. Saka vert sendt Fylkesmannen i Hordaland for vidare handsaming. 

 
3. Det vert innleia forhandlingar med Bjarne Olav Eidnes med sikte på å kome fram til ein 

forpliktande avtale om opprydding på hans eigedom (gbnr 45/40 på Stamnes) og på sjøen 
utanfor.  
 

4. Det vert gitt utsett iverksetting  for Vaksdal kommune sitt pålegg av 1. desember 2017 inntil 
klagehandsaminga i saka er avslutta. 

 
 
Formannskap/plan- og økonomiutvalet  29.01.2018 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
FPØ - sak 12/2018 Tilråding: 
 
1. Klage av 29. desember 2017 frå Bjarne Olav Eidnes vert ikkje tatt til følgje. 

 
2. Saka vert sendt Fylkesmannen i Hordaland for vidare handsaming. 

 
3. Det vert innleia forhandlingar med Bjarne Olav Eidnes med sikte på å kome fram til ein 

forpliktande avtale om opprydding på hans eigedom (gbnr 45/40 på Stamnes) og på sjøen 
utanfor.  
 

4. Det vert gitt utsett iverksetting  for Vaksdal kommune sitt pålegg av 1. desember 2017 inntil 
klagehandsaminga i saka er avslutta. 
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Kommunestyret  12.02.2018 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
KOM - sak 09/2018 Vedtak: 
 
1. Klage av 29. desember 2017 frå Bjarne Olav Eidnes vert ikkje tatt til følgje. 

 
2. Saka vert sendt Fylkesmannen i Hordaland for vidare handsaming. 

 
3. Det vert innleia forhandlingar med Bjarne Olav Eidnes med sikte på å kome fram til ein 

forpliktande avtale om opprydding på hans eigedom (gbnr 45/40 på Stamnes) og på sjøen 
utanfor.  
 

4. Det vert gitt utsett iverksetting  for Vaksdal kommune sitt pålegg av 1. desember 2017 inntil 
klagehandsaminga i saka er avslutta. 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
10/2018: TILDELING AV VIGSELSRETT TIL ANDRE ENN ORDFØRAR OG VARAORDFØRAR 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
I tillegg til ordførar og varaordførar vert det tildelt vigselsrett til Ann Kristin Bolstad.  
 
 
Kommunestyret  12.02.2018 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
KOM - sak 10/2018 Vedtak: 
 
I tillegg til ordførar og varaordførar vert det tildelt vigselsrett til Ann Kristin Bolstad.  

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
11/2018: VAL AV ÅRSMØTEREPRESENTANT TIL VEST BRANN- OG REDNINGSREGION 
 
Valnemnda sitt framlegg til vedtak: 
 
_________ er Vaksdal kommune sin årsmøterepresentant for gjeldande kommunevalperiode. 
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Kommunestyret  12.02.2018 
 
Behandling: 
Valnemnda hadde følgjande forslag til årsmøterepresentant og varamedlem: 
Ordførar vert representant og varaordførar vararepresentant. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 
KOM - sak 11/2018 Vedtak: 
 
Ordførar er Vaksdal kommune sin årsmøterepresentant for gjeldande kommunevalperiode med 
varaordførar som vararepresentant. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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SPØRSMÅL 
 
4 skriftlege spørsmål frå Kjartan Haugsnes: 
 
1.  Spørsmål gjeldande skulerute 
Det har mellom anna i avisa Hordland vore presentert ei problemstilling kring riving av eksisterande 
Dale barne og ungdomsskule. Det er førespegla at skulen ikkje kan nyttast mellom 13.06.2018 og 
27.08.2018 
Om dette er tilfelle må administrasjon raskt informere foreldre og føresette om kva som vert 
alternativa desse vekene.  
Rådmannen svarte 
 
2. Spørsmål gjeldande ny skule på Dale 
Formannskapet er styringsgruppe i høve ny barne og ungdomsskule på Dale, jfr vedtak i 
kommunestyret 86/16 
I dag har kommunestyret fått presentasjon av korleis ein ny skule kan sjå ut.  
Spørsmål: 
Korleis er det tenkt at «styringsgruppa» skal involverast? 
For å ta eit eksempel: Når administrasjonen ber om at modulskule på Stanghelle ikkje skal vere 
universelt utforma tek administrasjonen eit politisk val som styringsgruppa kunne vore interessert i 
og meine noko om? 
Rådmannen svarte 
 
3. Etablering Kryptovault AS i Dale fabrikker 
Fungerande ordførar opplyser at næringsetablerar ønskjer møte med politisk leiing i Vaksdal 
kommune. Ein viser og til oppslag i VP i same sak 8.2.2018 der det vert skrive: Ordførar Eirik Haga har 
vore ein god medspelar på vegner av kommunen. 
Spørsmål: 
Er desse møtene journalført og arkivert i høve lov og forskrift? Vert det ført referat frå desse møta 
mellom politisk leiing i kommunen og Kryptovault AS? 
Ordførar og rådmannen svarte 
 
4.  Vil ordførar arbeide for at det kjem eigen sak i høve arbeidskriminalitet, innkjøpsreglement og 
korleis kommunen best kan sikre seg at det kun vert nytta firma med underleverandørar som held 
seg til norsk lov 
Dette kan vere krav om mellom anna: 

· Lærlingar 
· Faglærte  
· Kun ein underleverandør 
· Tariffløn mellom oppdrag 
· Krav om at all betaling skal skje elektronisk 
· Krav om fast tilsette 
· Mm. 

Forslag til vedtak 
I samband med bygging av ny barne- og ungdomsskule på Dale og ny barneskule på Vaksdal vil 
kommunestyret be om eige sak på korleis kommunen skal unngå arbeidslivskriminalitet i høve desse 
to store byggeprosjekta. 
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Les meir om Oslomodellen her. 
https://www.oslo.kommune.no/politikk-og-administrasjon/for-leverandorer-til-oslo-
kommune/oslomodellen/#gref 
Forslag til vedtak vart samrøystes vedteke og vil bli lagt fram som sak i kommunestyret sitt møte 7. 
mai 2018. 
 
Anneli Vatle Lilletvedt 
1.  Korleis få fleire innbyggjarar til kommunen / Næringsutviklling - korleis samarbeider Vaksdal 
kommune med Vaksdal Næringsselskap 
Kva tiltak vil ordføraren setja i verk for å setja desse sakene på kartet 
Ordførar svarte 
 
2.  Informasjon om bygging av ny skule bør ut på heimesida til Vaksdal kommune 
Rådmannen svarte 
 
Arne Normann 
Gav skryt til orienteringane frå rådmann og ordførar 
 
Tom Charles Johnsen 
1.  Om standarden på fv 569 til Stamnes 
2.  Om utfylling av sjøområde på Stanghelle  
Ordførar svarte 
 
Line Eide Vik 
Om oppveksttun på Stamnes.  Ho ønskjer informasjon om kor langt ein er kome i prosessen 
Rådmannen svarte 
 
Bjørn Øivind Krogsrud 
Om ombygging av politisk del i heradshuset og medverknad frå ombodsutvalet 
Rådmannen svarte 
 
Brita Hesjedal Lunde 
Om turområdet frå Dalebrua til Geitabakken 
Rådmannen vil koma tilbake med svar på dette i eit seinare møte 
 
 

https://www.oslo.kommune.no/politikk-og-administrasjon/for-leverandorer-til-oslo-kommune/oslomodellen/#gref
https://www.oslo.kommune.no/politikk-og-administrasjon/for-leverandorer-til-oslo-kommune/oslomodellen/#gref
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